
Referat, FAU-møte januar - 2022 

• Korona: Det er gul beredskap ut denne uka. Ingen elevsmitte etter nyttår som har berørt 
skolens ansatte eller elever, utenom husstandene. Ved smitte blir trinnet varslet av skolen. 
Barna skal teste seg så fort som mulig, men sendes ikke hjem. Kun husstandsmedlemmer 
eller tilsvarende nære skal i karantene. 

• Ved rødt nivå og stengte skoler: er det mulig å lage opplegg for elevene som varer hele 
skoledagen, og hvor barna kan jobbe selvstendig? Og kan foreldrene få beskjed i forkant når 
det er aktiviteter som krever organisering og forberedelser som matlaging og juleverksted? 
Trond tar det med videre, men tenker det er liten sannsynlighet for stengt skole. Ved smitte i 
husstanden lager lærerne opplegg for den enkelte elev. 

• Grøtfest og juleverksted med pølser ble gjennomført klassevis og trinnvis, og fungerte godt. 

• Uteområdet: 4 millioner er satt av som investeringsmidler fra kommunen. Sven Erik Petersen 
(park og idrett), ønsker å hyre en landskapsarkitekt for å se på grunn og grunnarbeid, før 
resten av prosjektet settes i gang. 
Terrengløypa: Vi prosjekterer den selv, og søker egne midler. Jørn tar kontakt med Skoppum 
grunnarbeid, for å få et overslag på kostnaden. Søknadsfrist til sparebankstiftelsen er 1. april 

• SFO er på gult nivå med 84 elever delt på tre kohorter (1, 2 og 3 klasse)På grunn av full 
åpningstid og turnus, blandes de voksne noe på tvers av kohortene 

• Akebrett; hva er reglene? Trond tar det opp med lærerne. SFO velger å holde seg til 
rumpeakebrett, og har nok til alle sine barn. 

• Gjerdet ved jernbanebrua; Thomas Skogsaas har sendt epost til baneNor, skal visstnok 
utbedres. Trond sjekker opp hva som skjer i saken. 

• Uteskole; klassene oppfordres til å ta med ved. 

• Ta med videre: Aktivitet rundt trafikksikkerhet og refleksbruk 

• Neste møte er 7 februar 
 


